
Aan burgemeester en wethouders van Stede Broec                                                           15 maart 2022

Geachte leden van het college,

De Wmo-adviesraad Stede Broec heeft in zijn laatste vergadering nogmaals zijn bezorgdheid
uitgesproken over de achterstanden bij het aanvragen van een Wmo-beschikking.

In een Raadsbrief van eind november 2021 worden wel de oorzaken en mogelijke oplossingen van
deze achterstand benoemd, maar wij vragen ons af of die oplossingen wel voldoen.

Zo vragen wij ons af, waarom de zes weken waarbinnen beslist moet worden over een beschikking,
pas ingaan ná het keukentafelgesprek.
Moeten die zes weken wettelijk niet ingaan na de aanvraag van een Wmo-beschikking?

Ook vragen wij ons af, of de mantelzorgers voldoende ondersteund worden en of er niet meer
mogelijkheden zijn om ze te belonen voor hun zware taak.
We weten dat het werk dat zij doen eigenlijk ‘onbetaalbaar’ is, maar een hogere beloning maakt het
misschien voor veel mensen aantrekkelijker.
Als deze vrijwilligers uitvallen, kan dat een financieel nadeel zijn voor de gemeente doordat er een
groter beroep wordt gedaan op bv. een pgb.

Het plan van aanpak zou concretere kunnen; maak ook een planning met ingebouwde toetsing van
resultaten, zodat gezien kan worden of de aanpak werkzaam is.

Verder valt het ons op, dat wel de instroom wordt benoemd, maar de uitstroom niet.
Wil je weten of je aanpak succesvol is, dan zijn beide gegevens noodzakelijk.

In de Raadsbrief wordt gesteld dat de wachtlijsten in het tweede kwartaal van 2022 verdwenen zijn
en dat in het eerste kwartaal bericht wordt over de voortgang.

De Wmo-adviesraad wil graag geïnformeerd worden over die voortgang.

Met vriendelijke groet, namens de Wmo-adviesraad,

Jaap Leuring, voorzitter


